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Abstract (en)
In the case of a spark gap element for a screened arrangement, in order to ensure that the ignition voltage is independent from the screening,
according to the invention an annular control electrode (7) is arranged at or on the outer sleeve surface of the insulator (2) at the height of the active
surface (5) of the live electrode (3), which control electrode is electrically connected to the live electrode (3). The control electrode consists either of
a metal coating or of a ribbon-shaped strip or of a metal cap. <IMAGE>

Abstract (de)
Um bei einem Funkenstreckenbauelement für geschirmte Anordnung zu gewährleisten, daß die Zündspannung unabhängig von der Abschirmung
ist, ist gemäß der Erfindung an oder auf der äußeren Mantelfläche des Isolators (2) in Höhe der aktiven Oberfläche (5) der potentialführenden
Elektrode (3) eine ringförmige Steuerelektrode (7) angeordnet, die mit der potentialführenden Elektrode (3) elektrisch verbunden ist. Die
Steuerelektrode besteht entweder aus einem metallenen Belag oder einem bandförmigen Streifen oder aus einer Metallkappe.
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